
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 19. juli 2016 kl. 19.30 

Ved Marie Bjerrum 

Afbud: Bent Frederiksen 

 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 

Formand: Per T. Jepsen 

Kasserer: Marie Bjerrum 

Sekretær: Claus Madsen 

Menige medlemmer: Kamma Zerrahn og Bent Frederiksen 

 

2. Beslutning fra ekstraordinær generalforsamling 

Enstemmigt vedtaget, se vedlagt referat fra mødet. 

 

3. Nyt om TV og Internet 

Bestyrelsen har fået meddelse om, at DER KOMMER FIBERNET, da tilslutningen nu er 

tilstrækkelig. Ekstra tilmeldingsblanketter kan hentes enten i kiosken på campingpladsen 

eller hos Marie Bjerrum, Skovskiftet 55. Eller direkte hos Stofa. 

 

4. Aktuelle problemer 

 Vi er blevet gjort opmærksom på, at asfalten ved indkørslen på midten af bakken 

(Skovskiftet) er blevet beskadiget og er revnet. Muligvis kørt i stykker af tunge 

køretøjer. Vi kontakter de grundejere som har haft store køretøjer til at fragte 

materialer til byggeprojekter. 

 Een eller flere brønde skal udbedres / hæves. 

 Tømning af brønde: Bent Knudsen har af helbredsmæssige årsager meddelt, at han 

ikke længere kan påtage sig arbejdet med at tømme de mange brønde for sand og 

grus efter hvert regnskyl, hvilket er forståeligt nok. 

 Et forslag fra bestyrelsen kunne være, at der indkøbes en brøndrenser til hver 

vandrette vej, og det så er op til beboerne selv at holde sandfangene i brøndene 

rensede? 

  Alternativt, skal dette arbejde aftales med en entreprenør mod betaling (eller ny    

  frivillig)? 

Der står i dag en brøndrenser hos både Bent Knudsen og hos Bent Frederiksen til fri 

afbenyttelse. 

5. Saldo:  

17.128 kr  

Vi har en ubetalt regning på 39.800 kr., den betales til august når næste kontingent kommer 

ind på kontoen, ca. 40.000kr 

Foreningen har således begrænsede likvider i reserve, og håber vi får en tør sommer uden 

store regnskyl med ødelagte veje til følge. 

 

M.v.h. 

Claus Madsen 

Sekretær 


